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De titel verwijst naar de viering van het 90-jarig 
jubileum op 10 juni aanstaande. In feite zelfs 
de viering van het 93-jarig jubileum. U hoort 
er meer over de komende weken, maar het 
belooft een leuke dag te worden. Houd de 
informatiekanalen in de gaten de komende tijd. 

Ik wil hier wel graag even stilstaan bij het 
organiseren van zo’n dag. Senna heeft dat met 
veel enthousiasme opgepakt en werkt samen 
met een aantal andere leden aan het programma. 
Maar tegenwoordig hebben we natuurlijk ook 
extra uitdagingen die niet zoveel met het feest 
te maken hebben, maar wel met ‘de tijd’ waarin 
we leven. Hoe gaan we om met alcohol beneden 
de 18? De regels zijn duidelijk, maar kunnen we 
elkaar aanspreken op het handhaven ervan? En 
waarom is dat belangrijk? Niet alleen vanwege 
de regelgeving dus, maar ook vanwege mogelijke 
gevolgen (dronken kinderen in het verkeer). En dan 
ga ik nog voorbij aan andere geestverruimende 
middelen die tegenwoordig ‘heel gewoon’ zijn. 
Het is niet de bedoeling dat dit een somber 
verhaal wordt, maar mijn boodschap is: “Laten we 
samen zorgen dat we een leuk feest hebben en 
geen gedoe. We willen alleen maar positief in het 
nieuws komen!”

Over positief nieuws: ondertussen is Sportstuif 
bij ons neergestreken. Hier hebben we heel veel 
positieve reacties op gekregen. We vinden het zelf 
mooi omdat het voldoet aan onze wens als club, 
om meer activiteiten te creëren op het Lambrek. 
Maar ook vanuit de gemeente is er heel positief op 
gereageerd. Kortom, voor alle partijen een win-win 
situatie.

En nu we toch bezig zijn met positief nieuws: 
we zien heel veel spontane buitenschoolse 
activiteiten van onze iets oudere jeugdleden 
op het kunstgrasveld. Met name woensdag- en 
vrijdagmiddag is het druk met balletjes trappende 
jongeren op het kunstgrasveld. Het voorziet dus 
in een grotere behoefte dan alleen de reguliere 
activiteiten bij de voetbalclub. Super en wat 
vooral óók leuk is om te zien: alles wordt netjes 

VOORZITTER AAN HET WOORD
TEKST: PAUL KRIECKAERT

JUBILEUM
achtergelaten. Geen vuilnis op het veld, geen 
vernielingen. Kortom dit is in het klein zoals we het 
ook in de hele maatschappij zouden willen zien.

Wat betreft het sportieve aspect: Heeze 2 
lijkt veilig voor nog weer een jaar 1e klasse 
reserveteams. Dat is mooi, omdat onze 
aanstormende talenten dan ook op een hoog 
niveau kunnen acteren als ze de stap naar het 
1e nog niet meteen kunnen maken. Heeze 1 is 
nog niet veilig. De situatie is sinds vorige Link wel 
verbeterd, dus we zijn op de goede weg. Afwachten 
of we ons nog veilig kunnen spelen of in ieder 
geval nog nacompetitie halen.

Het Masterplan heet bij de gemeente nu het Plan. 
Dit omdat Master iets veel groters suggereert 
(althans wat de gemeente betreft) dan nu gepland 
wordt. Voor ons is het wel degelijk groot, omdat 
we nu praten over gezamenlijke huisvesting bij 
zowel de voetbalclub als de hockeyvereniging. 
Dat heeft natuurlijk voor beide clubs nogal wat 
consequenties die eerst goed moeten worden 
doorgesproken. Kortom, er zal nog wel wat water 
door de Groote Aa stromen voordat het allemaal in 
kannen en kruiken is. 

Tot ziens op het Lambrek.

Paul Krieckaert
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De overname van café 
Thuys (inmiddels alweer 
bijna een jaar geleden) 
door het echtpaar Dianta 

en Johan van Bree, kwam voor bijna iedereen als 
een verrassing behalve voor dit echtpaar zelf. Met 
name Johan heeft van jongs af aan met dit idee in 
z’n achterhoofd rondgelopen. 

Niet zo gek natuurlijk wanneer je weet dat hij:
• naast café/zaal Parel van Brabant is opgegroeid 

alwaar hij, samen met zijn moeder, de eerste 
schreden in de horeca zette, 

• samen met echtgenote Dianta als beste maatje 
van Hans Huijs allerlei hand- en spandiensten 
(incl. verbouwingen) verrichtte in het vanouds 
bruine café annex eetcafé Thuys,

• waar bovendien zoon Richard nota bene 
bedrijfsleider was en dochter Ilse in de bediening 
stond,

• ontzettend geniet van een potje bier en een 
praatje, altijd in gezelschap van Dianta, zowel voor 
als achter de bar.

Na ampel intern beraad was de beslissing dan ook 
snel genomen, echter onder speciale condities die 
van essentieel belang zouden zijn om dit café voort 
te kunnen zetten. Hiervoor moet de LINK-lezer weten 
dat Johan, als medevennoot van architectenbureau 
Arc3 Ontwerp-Teken-Bouwmanagement, en Dianta, 
als vaste medewerkster in het Nicasiushuis hiervoor 
niet hun beider banen wilden opgeven, daar dit de 

basis vormt van een gegarandeerd inkomen met 
voldoende bestaanszekerheid. Het logische gevolg 
van deze voorwaarden komt dan ook tot uiting in 
hun aangepaste openingstijden welke liggen tussen 
donderdag 15.00 uur  en zondag 00.00 uur.

Min of meer gedwongen door deze aangepaste 
openingstijden werd dan ook besloten het restaurant-
gedeelte te laten vervallen en zich geheel te richten op 
een maximale uitbating van het bruine café met alles 
d’r op en d’r aan. Op hun website wordt e.e.a. als volgt 
verwoord: “Wij hopen u een plek te bieden waar het 
gezellig vertoeven is, waar u een praatje maakt en 
wellicht nieuwe vriendschappen sluit. Kortom een 
ontmoetingsplaats voor jong en oud”.  

Mede door maandelijkse muziekoptredens, 
themafeesten, uitnodigend terras aan de straatzijde 
en BBQ-installatie in de achtertuin, alsmede door 
plaats te bieden aan feesten en partijen (met of zonder 
catering maar altijd mét de eigen gemaakte ‘bruine 
fruitschaal’ of borrelplank) blijft voor eigenaars Dianta 
en Johan van Bree, café Thuys vooral als hobby en 
ontspanning de drijfveer tot in lengte van dagen.

Geheel in de traditie van hun voorganger, zijn ook 
Dianta en Johan van Bree met café Thuys inmiddels 
toegetreden tot het zeer gewaardeerde sponsorgilde 
welke de RKSV Heeze rijk is. Waarvoor onze hartelijke 
dank. Voor hun financiële steun aan ons clubke zijn wij 
café Thuys dan ook zeer erkentelijk en wensen Dianta 
en Johan alle succes voor de toekomst.

PVC
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Gietvloeren

Raymond Spaan Vloeren
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moeten wijzen op hun verantwoordelijkheden..
Zij waren overigens niet de enigen die bij vlagen 
misselijkmakend gedrag vertoonden. Ook 
spelers als Alvarez, Klaassen en Teze lieten zich 
niet onbetuigd. Davy Klaassen kwam op een 
persconferentie niet verder dan de mededeling, 
dat hij bij elke valpartij wel degelijk pijn had, 
maar over zijn opgefokte manier van reageren 
had hij verder niets te melden. De heren analytici 
bij ESPN hadden er wel een keiharde verklaring 
voor: “hij probeert met dit dit gedrag zijn matige 
voetbalprestaties te compenseren”. Het is ook 
maar een mening natuurlijk, want ook spelers 
die over een overdaad aan voetbalvaardigheden 
beschikken, maken zich schuldig aan irritant 
gedrag. Het grootste talent van de Nederlandse 
velden, Xavi Simons, zou, ook al moet hij in elke 
wedstrijd het nodige incasseren,  ook wel wat 
minder overdreven mogen vallen, want ook dat 
wekt  weer irriaties op. Klasse van verslagever 
Hans Kraaij (ervaringsdeskundige op dit gebied), 
dat hij spelers en trainers hiermee na afloop ook 
nog even confronteerde met dit kinderachtige 
gedrag. De reacties die hij van beide trainers 
kreeg, waren nog niet direct hoopgevend. PSV-
trainer Van Nistelrooij vond dat dit er bij hoorde 
en de reactie van zijn Ajax-collega Heijtinga zei 
zoals gebruikelijk helemaal niets. Hopelijk komen 
ze later als ze de beschamende beelden terugzien 
en de emotie van de wedstrijd is weggeëbd toch 
dat andere inzichten. 

Was er dan niets positiefs te melden over deze 
finale? Natuurlijk wel, want de wedstrijd bleef 
ondanks het matige voetbal spannend tot het 
laatste moment van de strafschoppenserie. In 
de rust waren diverse spelers toch wat tot inkeer 
gekomen, waardoor de tweede helft toch weer 
meer op voetbal ging lijken. Ook positief en 
hoopgevend was, dat het publiek zich niet heeft 
laten meeslepen in de malaise van de eerste helft 
en zich tijdens de wedstrijd in elk geval fatsoenlijk 
heeft gedragen. Er werd niets op het veld gegooid 

en de wedstrijd kon gewoon uitgespeeld worden. 
Dit laatste mag tegenwoordig al als pure winst 
gezien worden. Helaas kwamen een dag later 
toch weer de berichten dat een deel van de Kuip 
door (volgens die berichten) gefrustreerde Ajax-
aanhangers zonder tekening was verbouwd. In de 
dagen na deze wedstrijd is er wel een discussie op 
gang gekomen en de algemene teneur daarvan is 
toch wel, dat dit niet langer zo kan. Er is dus nog 
hoop. Als nu ook de spelers zelf nog eens goed in 
de spiegel kijken, komt het vast nog wel een keer 
goed…

Wij nodigen jou (en je partner)  graag uit om 
samen met ons het uitgestelde 90-jarig jubileum 
te komen vieren. Het feest vindt op zaterdag 
10 juni plaats op ons Sportpark ’t Lambrek. 

Het programma voor deze feestelijke dag
ziet er als volgt uit:

9.30 uur: Clubdag (meld je hier vooraf voor aan)

14.30 uur: Start penaltybokaal

15.30 uur:  Jubileumwedstrijd op het  
hoofdveld tussen de huidige  
selectie en Legendary Heeze. 

18.30 uur:  Opening door voorzitter  
Paul Krieckaert

 Uitslag loterij

19.00 uur: Start feestavond

01.00 uur: Einde feestavond.

WE ZIEN JE GRAAG ZATERDAG 10 JUNI!

Op 30 april jl. werd in De Kuip in Rotterdam 
de bekerfinale tussen Ajax en PSV gespeeld. 
Het was de vierde keer dat beide kemphanen 
elkaar ontmoetten in dit seizoen en de drie 
voorgaande  confrotaties waren alle drie 
gewonnen door PSV. Dit betekende dat vooraf 
aan beide zijden de messen geslepen waren. 
Ajax wilde niet opnieuw verliezen  nadat het 
een week eerder al met 3-0 klop had gekregen 
in de competitie en PSV wilde de goede 
reeks van dit seizoen tegen Ajax uiteraard 
voortzetten. Alle ingrediënten voor een 
zinderende finale waren dus vooraf aanwezig. 
Een zinderende wedstrijd werd het inderdaad, 
maar helaas niet op voetbaltechnisch gebied. 
Spelers van beide partijen waren zeker in de 
eerste helft nauwelijks met voetbal bezig, 
maar vooral meer met elkaar. De eerste 
45 minuten (25 minuten netto speeltijd!!) 
stonden bol van wederzijdse irritaties. Bij 
vlagen was het een genante vertoning en 
het gedrag van de spelers was zeker geen 
reclame voor fatsoenlijke omgangsvormen en 
wederzijds respect. Van een voorbeeldfunctie, 
die ook onze voetbalhelden vaak wordt 
toegedicht, was nou niet bepaald sprake.

Van veel mensen in onze maatschappij wordt 
verwacht, dat zij een voorbeeldfunctie hebben 
en deze ook uitdragen. Als eerste natuurlijk van 
ouders naar hun kinderen, want als opvoeders zijn 
zij natuurlijk het eerste ijkpunt voor hun kroost. 
Ook van o.a. leraren, agenten, leidinggevenden 
en politici (echt waar!) wordt een voorbeeldfunctie 
verwacht, evenals van bekende Nederlanders, 
waar ik ook onze professionele voetballers toe 
reken. Een dergelijke voorbeeldfunctie was in 
de wedstrijd tussen Ajax en PSV vaak ver te 
zoeken op 30 april. Maar wat is nou precies een 
voorbeeldfunctie? Daarvoor hebben we natuurlijk 
de oude vertrouwde ‘Dikke  Van Dalen en die 
zegt: “voor·beeld·func·tie (de; v) functie als 
voorbeeld: een voorbeeldfunctie vervullen een 

beroep of positie hebben waarin je je onberispelijk 
moet gedragen”. Voor de volledigheid ook 
nog maar even het woord ‘onberispelijk’ 
opgezocht en daarvan zegt ‘Van Dale’: 
“on·be·ris·pe·lijk (bijvoeglijk naamwoord, bijwoord) 
keurig, zonder gebreken: onberispelijk gedrag”. 
Met deze wetenschap hebben we dus iets, 
waarmee we verder uit de voeten kunnen.

Als we de de bekerfinale als voorbeeld nemen, 
kan niet anders geconstateerd worden, dan dat 
de heren profvoetballers zich blijkbaar totaal 
niet bewust zijn van hun voorbeeldfunctie en 
onberispelijk gedrag vaak ver te zoeken is vanaf 
het moment waarop het beginsignaal van de 
wedstrijd geklonken heeft. De wedstrijd werd 
voortdurend ontsierd door allerlei vormen van 
kinderachtig wangedrag gecombineerd met een 
oververhitte testosteronspiegel. Dat Luuk de 
Jong altijd voorop gaat in de strijd is natuurlijk te 
prijzen en hij toont zich daarmee een waardige 
aanvoerder, maar dat dit voortdurend gepaard 
gaat met gezeur richting de scheidsrechter 
begint zelfs menig PSV-aanhanger te irriteren. 
Het wangedrag van Tadic is bekend en er is bij 
veel liefhebbers al bijna sprake van een zekere 
gewenning, maar het is daarom niet minder 
stuitend: zeker een aanvoerder onwaardig. De 
Jong leek zich achteraf wel enigszins te generen 
voor zijn gedrag, maar had als excuus, dat hij in 
de wedstrijd nou eenmaal tot het uiterste gaat 
om te winnen. Misschien zou de de clubleiding 
van zowel PSV als Ajax eens hierover met hun 
aanvoerders in gesprek moeten gaan en hun 

VOORBEELD  
FUNCTIE

VOORBEELDFUNCTIE 
TEKST: AUSPUTZER  /  BEELD: ARCHIEF
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Bekerfinale. Alvarez staat klaar voor de vijfde penalty 
van Ajax. Drommel ook. Alvarez staat merkwaardig 
gepositioneerd, namelijk recht achter de bal. Dan 
maak je het jezelf moeilijk. Het is dan lastig om de bal 
in een hoek te schieten. Zijn aanloop dan. Niet eerst 
een paar pasjes schuin naar achter, maar gewoon recht 
vooruit lopend. Of eigenlijk wandelend. Drommel ziet 
dat en weet niet wat te doen. En daarom doet ie niks, 
hij blijft gewoon staan. En wat doet Alvarez? Hij tikt 
de bal als een soort terugspeelbal op de keeper. Het 
lijkt wel of Alvarez niet in de gaten heeft dat Drommel 
bij de tegenpartij speelt. Doordat Drommel geen idee 
had wat te doen, doet hij niks, en stopt hij de bal per 
ongeluk. Je ziet zijn verbaasde gezicht als de bal naar 
hem toerolt. Zijn blik is heel even nog verbaasder als 
de bal via zijn hand - die gewoon naast het lichaam 
hangt - tegen zijn been gaat. En dan beseft hij het pas: 
we hebben gewonnen.

Achteraf wist Perez bij de NOS natuurlijk weer precies 
te vertellen wat er fout was gegaan bij Ajax: je moet 
een waterdrager nooit de eerste of de vijfde penalty 
laten nemen. Die zijn voor de vedetten. Perez vindt 
Alvarez een waterdrager.  Als Perez dit nu had 
gezegd voordat de penalty genomen was, had ik hem 
geloofd. Nu niet. Perez was even vergeten dat twee 
medespelers van Perez al een pingel hadden gemist. 
Een tafelgenoot vond ook nog dat Drommel de penalty 
goed gestopt had. Kun je dat zo zeggen, als je ziet dat 
de keeper gewoon niks doet?

Voetbalresultaten zijn voor een groot deel gewoon 
afhankelijk van toeval, mazzel en pech. Je wint door 
een zondagsschot. Of doordat de bal via de lat en het 
achterhoofd van de keeper in de goal belandt. Of door 
een oliedomme terugspeelbal op de keeper. 

Onlangs nog zo’n moment gezien in Engeland. Vier 
minuten voor tijd bij een stand 1 - 1. Vrije trap net 
buiten de zestien. Muurtje wordt opgesteld. En ja 
hoor, daar is ie weer: de muurligger. Zinloos gedoe. 
Ja, ik weet het, soms schiet een speler de bal onder 
de opspringende verdedigers door. Soms. Een op de 

DE VIJFDE 
PENALTY

achthonderdvierendertig keer. En als dat al gebeurt 
gaat de bal meestal recht op de keeper af. Ja, Sergio 
Oliveira (Porto) schakelde op die manier Juventus 
uit in de Championsleague. Maar dat lag meer aan 
doelman Wojciech Szczesny (probeer dat eens uit te 
spreken) die met geringe inspanning het doelpunt had 
kunnen voorkomen. Trouwens, als er een muurligger 
ligt, dan ligt hij er eigenlijk voor niks, want wie gaat 
er nou onder de muur door schieten als daar een 
vent achter ligt. Het ziet er ook niet uit, een vent die 
languit op de grond gaat liggen. Doorgaans krijg je 
daar een gele kaart voor, tenzij je geblesseerd bent. 
Davy Klaassen is typisch zo’n speler die zich daarvoor 
leent. Hij gaat daar met een heel serieus gezicht op de 
grond liggen. Het risico dat hij de bal keihard tegen zijn 
kanis krijgt neemt hij op de koop toe. Perez vindt hem 
waarschijnlijk een waterdrager, die niet de eerste en 
vijfde penalty mag nemen, maar wel achter de muur 
mag liggen. Ik zie dat die arrogante Tadic nog niet 
doen. Serviërs doen zoiets niet. Zou hij het ook maar 
één keer doen, dan komt ie zijn vaderland niet meer 
in, en bij Ajax wordt genadeloos zijn aanvoerdersband 
afgenomen. Je zult zien dat ze Klaassen aan het eind 
van het seizoen gelijk in de uitverkoop doel. Je krijgt 
waarschijnlijk geld bij. 

Maar goed, het was dus 1-1 vlak voor tijd. Vrije trap, 
muur, muurligger. Maakt het uit hoe een muurligger 
ligt? Met zijn gezicht naar de bal of met de rug naar 
de bal? En waar hij zijn handen houdt. Nou, eigenlijk 
niet, want muurliggers voorkomen dat vrije trappen 
over de grond genomen worden. Maar dat liep in dit 
geval anders. De vrijetrapnemer had een snood plan 
bedacht. En met succes uitgevoerd. Wat deed hij? Hij 
schoot de bal bewust onder de muur door tegen de 
muurligger. Helemaal niet hard, maar…wel tegen zijn 
arm. Penalty! 

COLUMN
TEKST: GRASPOL
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De avond ging verder en op het groot 
scherm op het podium verscheen een 
filmpje van oud-voetbalinternational 
Erwin Koeman. Hij maakte bekend dat 
RKSV Heeze JO17-1 werd uitgeroepen tot 
Sportploeg van het jaar! Er klonk een flink 
gejuich van achteruit de zaal en ze kwamen 
met z’n allen het podium op om daar te 
shinen! Aanvoerder Luke verwoordde 
zich prima tegenover presentator Marcel 
Balkestein. Van harte gefeliciteerd spelers 
en begeleiders van de JO17-1! Dit is een 
prachtige kers op jullie kampioenentaart! 

Aan het einde van de avond vertelde 
de presentator van het gala over Thijs 
Slegers, die op 27 maart jl. op veel te 
jonge leeftijd overleed. De organisatie 
had Thijs op de hoogte gebracht dat Thijs 
de oeuvreprijs zou ontvangen. Omdat 
de familie en vrienden nog volop in het 
rouwproces zitten, was onze voorzitter 
Paul Krieckaert aanwezig om de prijs in 
ontvangst te nemen. De prijs komt bij 
Thijs’ ouders Johan en Marjo te staan. 
Paul vertelde enkele leuke anekdotes over 
Thijs. Het was een verrassing voor Paul dat 
namens de familie een uniek ingelijst PSV 

shirt aangeboden werd ter nagedachtenis 
aan Thijs, om in onze kantine te hangen. 
Hartelijk bedankt! 

Via deze weg feliciteren wij alle 
prijswinnaars van het Sportgala. Leuk om 
te zien was nog dat enkele prijswinnaars 
ook bij RKSV Heeze gevoetbald hebben, 
bijvoorbeeld Sporttalent van het jaar Pim 
de Graaff (14). Hij is in de tenniswereld 
een echt talent en doet op landelijk 
niveau bovenaan mee. Geweldig! Pim kon 
overigens als klein manneke ook heel goed 
voetballen en stond ooit op de cover van de 
LINK. 

Vincent Dings werd Sportman van het 
jaar door zijn goede prestaties in de 
paardensport. Ook hij voetbalde in zijn 
jongere jaren. Hij was keeper. De prijs werd 
aan Vincent uitgereikt door basketballer 
Kenan Sarvan uit Heeze. De boomlange 
Kenan basketbalt al diverse jaren in de 
USA, maar hij voetbalde ook ooit in de D4 
van RKSV Heeze! 

Kennelijk is voetbal toch een bepaalde 
basis. En dat is prachtig. 

Tijdens een training op 10 april jl. werd 
onze JO17-1 “overvallen” door Thijs Verleg 
van Heeze24. Ze kregen te horen dat ze 
genomineerd waren voor Sportploeg van 
het jaar in onze gemeente.  Superleuk! 
Op 22 april werd het Sportgala gehouden 
en waren de spelers met begeleiding en 
ouders vol verwachting aanwezig in ’t 
Perron. Het was een grote groep, en dat 
was logisch. Het sportgala ging over het 
kalenderjaar 2022. In kalenderjaar 2022 
werd JO17-1 in mei kampioen (in de 1e 
klasse) en ook nog een keer in december 
(nu in de hoofdklasse!). Omdat een 
voetbalseizoen niet gelijkloopt aan een 
kalenderjaar, waren zowel de spelers van 
de eerste kampioensploeg als de tweede 
kampioensploeg aanwezig. 

Het programma startte en er werden 
mensen naar voren geroepen en gehuldigd. 
De zaal beleefde een kippenvelmoment 
toen oorlogsveteraan Edwin de Wolf het 
podium op kwam en zijn verhaal vertelde. 

Hij raakte 30 jaar geleden zwaargewond, 
was blind en doof en miste bovendien 
een been. Het was een hele zware tijd 
voor hem en zijn omgeving. Zicht en 
gehoor zijn gelukkig weer teruggekomen, 
maar zijn been niet. Het proces van 
accepteren en een weg vinden om door 
te gaan, heeft enkele jaren geduurd met 
ups en downs. Sport was hierin voor hem 
heel erg belangrijk. Zowel op mentaal 
als fysiek vlak heeft hij zich door te 
sporten vooruit geknokt, en zijn handicap 
uiteindelijk kunnen accepteren. Het was 
een indrukwekkend verhaal. Het werd nog 
indrukwekkender toen hij Jan Klaus het 
podium op haalde. Ook Jan kwam door een 
ongeval in juni 2022 in een situatie die 
nog steeds ontzettend moeilijk is. Edwin 
sprak Jan toe en hoopt dat Jan ook de 
weg vooruit zal weten te vinden en steeds 
stapjes in de goede richting kan zetten. 
Edwin overhandigde Jan een boek waarin 
hij zijn verhaal heeft beschreven. Jan kreeg 
een eervolle vermelding op het sportgala. 

PODIUM OP 
SPORTGALA

PODIUM OP SPORTGALA
TEKST: GERNIE HENSELMANS / BEELD: HEEZE24/MARIA BAX FOTOGRAFIE
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16 17HET (KUNST)GRAS IS ALTIJD GROENER BIJ DE BUREN
TEKST: PETER VAN HOEK / BEELD: JOOST VERSCHURE

Na enige opstartproblemen is dan eindelijk 
ons nieuwe kunststof grasveld in gebruik 
genomen. Spelen/trainen onder zowat 
alle weersomstandigheden kan vanaf nu 
plaatsvinden. Inmiddels, driekwart jaar later, 
hebben de meeste van onze leden reeds 
‘geroken’ aan ons nieuwe ‘speeltje’ dat helaas 
de geur van vers gemaaid gras ontbeert, doch 
dit terzijde. Tijd om eens te gaan informeren 
bij onze leden hoe hun ervaringen tot op 
heden zijn met dit voor Heezer begrippen 
nieuwe fenomeen. Maar alvorens hiertoe over 
te gaan zetten we eerst de (theoretische) 
voor- en nadelen van een kunstgrasveld voor 
u op ’n rijtje:

Voordelen:
•  Zekerheid in het doorgaan van trainingen 

en/of wedstrijden.
•  Altijd mooi groen gras met strakke belijning 

en altijd bespeelbaar (m.u.v. hagel- en 
sneeuwval).

•  Strak speelveld met gelijke ondergrond, 
waardoor uitermate geschikt voor de 
technische spelers onder ons. Hierdoor kan 
het beste uit het spel naar boven worden 
gehaald.

•  Speelveld kan voor meerdere doeleinden 
gebruikt worden waaronder bijvoorbeeld 
evenementen.

Nadelen:
•  Het maken van slidings wordt problematisch 

(schaaf- of zelfs brandwonden kunnen 
hiervan het gevolg zijn). Advies is daarom 
onder de voetbalbroek een strakke 
boxershort met lange pijpen te dragen.

• Harde, vaak stugge ondergrond. Hierdoor 
sta je eerder stil waardoor extra belasting 
voor knieën, hamstring en achillespees. 
Het gebruik van de juiste voetbalschoenen 
kan helpen deze blessures te vermijden 
c.q. te verminderen. Geadviseerd wordt het 
gebruik van voetbalschoenen met speciale 
zool, te herkennen aan de vele kleine, dikke 

en holle noppen die zorgen voor een betere 
drukverdeling (nadere info playfootball.shop).

• Competitievervalsing doordat niet ALLE clubs 
op kunstgras trainen of spelen.

Het praktische voor- en/of nadeel met betrekking 
tot aanschaf, onderhoud en levensduur zal de 
meeste leden ’n zorg zijn en laten wij in dit rijtje 
dan ook maar even buiten beschouwing. 

Ervaringen van spelers
Navraag bij onze jongste pupillen leert ons 
dat deze totaal niet geïnteresseerd zijn in de 
ondergrond waarop zij spelen of trainen. Met z’n 
allen achter die bal aan heeft vooralsnog hun 
enige interesse. Een moeder merkt nog wel op 
dat haar zoontje in het voorjaar de meibloempjes 
tussen het kunstgras mist waarmee zoonlief haar 
regelmatig verrast na afloop van de wedstrijd.

Vanaf JO10 wordt men al wat kritischer en 
gebruiken zij het spelen op kunstgras als 
argument om nieuw (aangepast) schoeisel bij 
pap of mam los te peuteren. Het spelen in lange 
maillots onder de voetbalbroek wordt hier niet 
zelden als excuus gebruikt om schaafwondjes bij 
slidings te voorkomen. Navraag bij enkele ouders 
leert mij echter dat sommige kinderen echte 
koukleumen zijn en de maillot als een probaat 
middel ervaren tegen klappertanden. 

Pas echt kritisch worden de tieners tussen JO12 
en JO19. Dit wordt niet alleen verklaard door hun 
pubergedrag, doch zeker ook vanwege hun fysieke 
groeistuipen en daaraan gerelateerde snelle 
veranderingen in lichaamsbouw. Opmerkelijk 
vind ik de ervaring van enkele keepers die totaal 
geen hinder ondervinden met de relatief harde 
ondergrond terwijl zij toch de meeste ‘klappen’ 
opvangen. Zelfs het dragen van beschermende 

kleding valt bij de meeste goalies nauwelijks 
te bespeuren. Slechts ‘n enkeling draagt ter 
bescherming een lange trainingsbroek of 
maillot.

Senioren – en met name de selectieteams 
– zijn het minst kritisch daar zij tijdens hun 
uitwedstrijden in competitieverband reeds 
gewend zijn geraakt aan kunstgras bij menige 
amateurclubs in de regio. Over het algemeen 
betreffen het hier ook de meer geoefende 
spelers die het vooral van hun techniek moeten 
hebben en daarmee op kunstgras goed uit de 
voeten kunnen. Tevens betreft het hier ook 
vaak die categorie spelers welke hun ervaring 
met harde en vlakke ondergronden reeds in 
zaalvoetbalverband opdeden. 

Tot slot wil ik als sportman in ruste, mijn 
persoonlijke en vooral positieve ervaring met het 
nieuwe speelveld toch ook even kwijt. Nu moet 
u niet gelijk denken aan mijn voetbalervaring op 
kunstgras want die is nihil. Nee, het betreft hier 
mijn beleving als toeschouwer langs de zijlijn 
waar ik, behept met chronische rugklachten, de 
ideale lichaamshouding kan aannemen tijdens 
het ‘hangen’ over de stalen omheining daar 
die voor mij op juiste hoogte is afgesteld. Een 
prima ‘hangplek-voor-ouderen’ derhalve. Als het 
thuisfront me mist, hang ik op die plek uit.

Slotconclusie
Uit mijn rondgang onder onze leden blijkt 
onverlet dat het spelen op natuurgras (MITS IN 
OPTIMALE CONDITIE VERKEREND) nog steeds 
de voorkeur geniet bij het merendeel van onze 
leden maar dat IEDEREEEN zeer is ingenomen 
met het nieuwe kunstgrasveld en dit als een 
prachtige aanwinst beschouwt. 

HET 
(KUNST)GRAS

IS ALTIJD 
GROENER 

BIJ DE BUREN

HET (KUNST)GRAS IS ALTIJD GROENER BIJ DE BUREN
TEKST: PETER VAN HOEK / BEELD: JOOST VERSCHURE
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SPORTSTUIF (SPORTIEVE BSO) 
VESTIGT ZICH OP ONS SPORTPARK
Op maandag 17 april hebben RKSV Heeze en 
Sportstuif zich aan elkaar verbonden. Sportstuif 
Heeze, een sportieve buitenschoolse opvang, 
vestigt zich binnenkort op ons sportpark.

Interesse of meer informatie? Lees hieronder 
verder en/of kijk op www.sportstuif.nl/heeze of 
neem direct contact op met de vestigingsmanager 
Koen de Louw 06 22421015.
‘RKSV Heeze en Sportstuif slaan de handen in een’

Wat is er voor kinderen nou leuker om zich na 
schooltijd lekker uit te kunnen leven door middel 
van sport en spel? Sportieve Buitenschoolse Opvang 
Sportstuif en Voetbalvereniging Heeze slaan de 
handen ineen!  Binnenkort opent Sportstuif Heeze 
haar deuren op Sportpark het Lambrek in Heeze.

Sportstuif Heeze biedt dé primeur op het gebied 
van sportieve naschoolse opvang. Het doel van 
Sportstuif is om kinderen een onvergetelijke middag te 
bezorgen. Dit wordt gedaan door middel van sport- en 
spelactiviteiten, daarnaast worden er ook uitstapjes 
en creatieve activiteiten aangeboden. Hierdoor dragen 
Sportstuif en RKSV Heeze samen bij aan een gezonde 
actieve basisschooljeugd in Heeze.
Sportstuif is binnen de buitenschoolse sportieve 
opvang ondertussen al jaren actief met verschillende 
vestigingen in Brabant en Limburg. Met de opening 
van de Sportstuif vestiging bij RKSV Heeze komt 
het aantal op 21 vestigingen. Martine Sanders van 
Sportstuif: ‘We hadden niet verwacht zo snel te 
groeien na het openen van onze eerste vestiging in 
Asten. Het is daarom des te leuker dat we nu kunnen 
uitbreiden naar de gemeente Heeze-Leende’.

Sport is het hoofdthema bij Sportstuif, maar het 
allerbelangrijkste is dat de kinderen zich thuis voelen 
en het naar hun zin hebben. Luc Seelen, regiomanager 
van Sportstuif: ‘Ik vind het belangrijk dat kinderen 
in een veilige omgeving kunnen ontdekken waar 
hun eigen interesses liggen en hun talenten kunnen 

ontwikkelen. Ik ga zelf met een glimlach naar huis als 
ik de kinderen met een glimlach naar huis zie gaan. 
Samen met mijn team verheug ik me er enorm op om 
de kinderen te ontvangen bij Sportstuif en er een fijne 
plek van te maken waar kinderen en daarnaast ook 
ouders zich thuis en welkom voelen.’

In de buitenlucht bewegen, het actief bezig zijn 
met andere kinderen en leren omgaan met winst 
en verlies zijn een aantal van de belangrijke punten 
waardoor steeds meer ouders Sportstuif weten te 
vinden. Daarnaast heeft Sportstuif een grote mate 
van flexibiliteit. De opvang van kinderen is aan te 
passen op het werkrooster van ouders/verzorgers. 
Ook in de vakantie en met studiedagen zijn de 
kinderen de hele dag 
welkom bij Sportstuif. 
Deze dagen zitten vol 
met sportieve, actieve 
en leuke activiteiten 
georganiseerd door 
Sportstuif.

Wilt u meer weten?
E: heeze@sportstuif.nl
T: 088 633 20 20
W: www.sportstuif.nl
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Ondernemen
is durven...

Financiële energie
voor het MKB.
Voor een vrijblijvende kennismaking of
een adviesgesprek neem contact op met 
één van onze adviseurs, bijvoorbeeld
Rob van Oort of Eric van Heugten.

Postbus 149
5590 AC Heeze
Jan Deckersstraat 32-34
5591 HS Heeze

Tel: 040 - 224 0000
info@finergie.nl
www.finergie.nl

HIER HAD UW 
ADVERTENTIE

KUNNEN STAAN!

SPONSOR@RKSVHEEZE.NL

KUNNEN ELEKTRONICA LAAT ONZE 
SELECTIE WEER SWINGEN
In februari heeft de selectie twee JBL Partybox 
speakers mogen ontvangen van Kunnen 
Elektronica. Het lijkt er dus sterk op dat dat er 
mede voor heeft gezorgd dat er weer muziek zit in 
het spel van Heeze.

“Het gaat inderdaad stukken beter sinds we ze 
hebben, dus die connectie met de nieuwe speakers 
is inderdaad snel gemaakt”, aldus een lachende Tom 
Henselmans, speler van Heeze 1. Hij is vooral blij met 
de steun van de lokale ondernemer aan de selectie. 
“Wij hebben niet de budgetten die andere teams/
verenigingen in onze competitie hebben. Met de steun 
van Kunnen Elektronica zijn we daarom heel erg blij”, 
aldus Kox. Naast de speakers loopt de selectie met 
dank aan lokale ondernemers bijvoorbeeld ook rond 
met gloednieuwe polo’s en jacks en is het mogelijk 
om uitwedstrijden naar Den Haag, Leiden en andere 

windstreken met een bus te gaan. Wij wensen zowel 
het eerste als het tweede elftal heel veel succes in de 
strijd om lijfsbehoud.

Hartelijk bedankt Kunnen Elektronica!

RUST ZACHT THIJS
 Een voorbeeld voor velen
Het overlijden van Thijs Slegers komt hard binnen bij 
onze voetbalvereniging. 

Zijn TV-optreden, nog maar kort geleden, mag gezien 
worden als een unieke heldendaad om stamdonoren 
te werven tegen deze voor hem ongeneeslijke ziekte. 
Landelijk, maar ook ver buiten onze grenzen, hebben 
duizenden donoren zich aangemeld, Thijs trok ze over 
de streep om donor te worden.
Met veel respect zullen wij Thijs bij RKSV Heeze, maar 
ook binnen de hele voetbalwereld, herinneren als een 
voorbeeld voor velen.

We wensen zijn vrouw Sylvia en kinderen, zijn ouders 
Johan en Marjo, familie, vrienden en iedereen bij PSV 
heel veel sterkte met dit grote verlies.
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facebook.com /AlbertHeijnHeezetwitter.com /ah_heezeSuper Supermarkt Keurmerk

 Uw
supermarkt

   in hartje 
  Heeze.

VOL Verlichting & VOL Industrial • www.volverlichting.nl
Langstraat 3 - hal 1 & 14b • 5595 AA Leende • T. 040-2060359

Groot assortiment  kwaliteitsverlichting, 
van modern tot klassiek en van eigentijds tot trendy.

DE JAARLIJKSE ENGELANDREIS IS BACK!
TEKST: JOEP VAN MIERLO / BEELD: LARS COLLART

Het tweede weekend van april was het dan 
eindelijk weer zo ver: de jaarlijkse Engelandreis. 
Voor het eerst sinds de uitbraak van het 
coronavirus ging de JO15-1 van RKSV Heeze naar 
het Engelse Stanway, een dorpje gelegen bij 
Colchester. Wat ze allemaal hebben gedaan wordt 
besproken met de begeleiders van dit jaar: Rick van 
Kollenburg, Lars Collart en Melvin de Ruijter.

1. HEREN, STEL JEZELF EENS KORT VOOR 
EN HOE ZIJN JULLIE BIJ HET IDEE GEKOMEN 
OM BEGELEIDER TE WORDEN VAN DE 
ENGELANDREIS?
Rick: “Ik ben Rick van Kollenburg, ik speel in de 
selectie. Af en toe wil ik nog wel eens scheidsrechter 
zijn. Daarnaast doe ik meerdere dingen bij de club, 
zoals bijvoorbeeld het helpen van de Sint, wanneer 
hij ieder jaar op de club komt. Mijn vader, Gerald, zit 
bij de activiteitencommissie. Vanuit daar ben ik bij de 
organisatie van de Engelandreis gekomen.”
Lars: “Ik ben Lars Collart, en ik speel bij de JO19-1. 
Daarnaast ben ik ook regelmatig op de velden te zien 
als scheidsrechter van onder andere de JO15-1. Ik 
kreeg het idee te horen van Rick en zijn vader. We zijn 
toen een keer bij elkaar gaan zitten, vanuit daar is het 
balletje gaan rollen en ben ik bij de organisatie van de 
Engelandreis gekomen.”
Melvin: “Ik ben Melvin de Ruijter. Ik keep in het tweede 
elftal van RKSV Heeze. Ik heb het daar ontzettend naar 

mijn zin en blijf de komende jaren nog in de selectie 
spelen. Ik ben benaderd door Rick en zijn vader voor de 
Engelandreis en ik vond het erg leuk om te helpen.”

2. HOELANG ZIJN JULLIE BEZIG GEWEEST 
MET DE VOORBEREIDINGEN VOOR DE 
ENGELANDREIS? 
Rick: “In eerste instantie zijn wij dus benaderd door 
de activiteitencommissie. De jongens die het de jaren 
voor corona gedaan hadden, wilden stoppen. Wij 
wilden het doen, alleen was het voor ons wel belangrijk 
om er ook in begeleid te worden. We hadden een 
aantal mensen nodig die ervoor ons waren wanneer wij 
vragen hadden of bijvoorbeeld iets wilden huren. 
Toen zijn we in november bij elkaar gekomen. We 
hebben daarna een presentatie gegeven aan alle 
ouders van de kinderen en vanuit daar zijn we geld 
gaan inzamelen voor de reis. Zoals gewoonlijk 
stonden we samen met de ouders van de jongens 
én de jongens zelf achter de garderobe bij de 
carnavalsvereniging De Kraaienvangers om geld in te 
zamelen voor de reis. Dit jaar was er ook een donatie 
‘potje’, dat zeer zeker nodig was om alle stijgende 
kosten te dekken. Iedereen die een bijdrage heeft 
gedaan zou ik dan nog ontzettend willen bedanken!”
3. Lars: “Wij hebben met het verdiende geld een paar 
busjes gehuurd en zijn richting Frankrijk gereden 
om vanuit daar de boot te pakken naar Engeland. 
Natuurlijk is het op het begin spannend voor die 

DE JAARLIJKSE 
ENGELANDREIS IS BACK!
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jongens. Het is ook een hele reis, ik begreep wel dat 
sommigen zenuwachtig waren. Ik heb die jongens al 
meerdere keren gefloten, dus ik kende iedereen al wel 
bij naam. Al snel op de boot zat de sfeer er bij iedereen 
goed in en gingen we traditiegetrouw verstoppertje 
spelen op de boot met de jongens en Lars en Rick als 
zoekers. Het was erg gezellig!
Naast een warm welkom in het gemeentehuis van 
Stanway, in de buurt van Colchester, hadden de 
moeders van de uitwisselingsjongens hun best gedaan 
om allerlei lekkernijen te serveren. Daar hadden wij 
natuurlijk allemaal trek in! Later kregen de jongens 
allemaal een Engels maatje aangewezen bij wie ze 
thuis gingen slapen gedurende het weekend.”

4. HOE WAS HET VERBLIJF VAN DE JONGENS?
Rick: “In principe bestonden beide teams uit vijftien 
spelers. Maar omdat het verschil tussen arm en rijk zo 
groot is in Engeland hadden we 10 huizen voor vijftien 
spelers tot onze beschikking. Dus gingen sommige 
jongens samen bij één gezin slapen. Er zaten vijf 
jongens alleen en tien jongens zaten met een ander.”
Lars: “Op het begin vonden de jongens het natuurlijk 
erg spannend. Ook de jongens die met iemand bij één 
gezin sliepen vonden het spannend, maar de jongens 
die alleen sliepen nog wat meer. Wat mij opviel, was 
dat de jongens die alleen bij iemand sliepen de dagen 
erna makkelijker in contact kwamen met de Engelse 
jongens. Zij werden een soort van gedwongen om 
Engels te praten en zich open te stellen, want ze 
hadden anders niemand. Zij hadden niks om op terug 
te vallen, zij gingen het gesprek wat makkelijker aan. Ik 
vond het knap hoe zij met de situatie omgingen.”

5. KUNNEN JULLIE MIJ VERTELLEN WAT ER 
ALLEMAAL OP HET PROGRAMMA STOND IN 
STANWAY EN COLCHESTER?
Lars: “Zaterdag begon met een rondleiding van League 
Two club Colchester United. De hele prijzenkast 
bestond maar liefst uit twee prijzen. Een daarvan was 
een trofee voor een winnende goal, gemaakt door 
David Gregory. Nou bleek diezelfde David Gregory ook 
nog eens onze gids te zijn, die held van Colchester. 
We mochten overal komen en de rondleiding werd 
natuurlijk afgesloten met een bezoekje aan de 
fanshop. Het leukste aan de rondleiding kwam op het 
moment dat het net afgelopen was. Toen we uit de 
fanshop liepen, zagen we een aantal auto’s parkeren. 
Je zou denken dat dat niet speciaal was, maar uit 
die auto’s stapten de spelers van Colchester United. 
De kinderen uit Engeland herkenden ze meteen en 
werden ineens erg enthousiast. Zo zijn ook onze 
jongens met meerdere spelers op de foto geweest en 
hebben ze handtekeningen gekregen.
Daarnaast werd er na de lunch zaterdagmiddag nog 
training gegeven door een professionele ingehuurde 
trainer. Dit was voor de trainers Marco en Bart een 
moment om goed op te letten, misschien hebben ze 
nog wel wat geleerd voor de tweede seizoenshelft.
Na de training waren de jongens nog niet moe 
genoeg en zijn we gaan lasergamen. Het ging erom 
wie de ander het meeste raakte en zelf het minst 
werd getroffen en uiteraard waren er diverse spellen 
met objecten die ze moesten raken om punten te 
verdienen. Wat hadden de mannen een plezier samen, 
maar er was er één die verreweg het meeste plezier 
had en dat was de eigenaar van de lasergame. Wat 

een fantastische man was dat! Trots als een aap liep 
hij continu op zijn app te kijken wat de stand was en 
schreeuwde deze rond. Zelfs voor de staf die niet mee 
kon doen, was dat een komische voorstelling op zich.”

6. WAT WAS NAAST HET TOERNOOI DE 
LEUKSTE ACTIVITEIT?
Rick: “Ik denk toch wel de lasergame. Het was zo 
grappig om te zien. Natuurlijk staat dat weekend 
helemaal in het thema van de jongens, maar zelfs 
wij als begeleiders konden het op het laatst niet 
weerstaan om even mee te doen. We hebben ze eens 
even goed laten zien wie nou echt de beste waren in 
lasergame.”

7. TEGEN WAT VOOR SOORT 
TEGENSTANDERS SPEEL JE TIJDENS HET 
TOERNOOI?
Melvin: “Het toernooi op zondag bestond uit drie 
teams. Twee teams waren van Stanway Villa, zeg maar 
de JO15-1 en de JO15-2. Wij waren het laatste team. 
Alle drie de teams speelden een keer tegen elkaar en 
vanuit daar kwam er een winnaar uit het toernooi. De 
wedstrijden duurden veertig minuten.”

8. HOE VERLIEP HET TOERNOOI?
Melvin: “Allereerst speelde wij tegen de JO15-2 van 
Stanway Villa. Alle wedstrijden werden gespeeld op het 
meest slechte veld dat ik ooit heb gezien. Alle ballen 
stuiterden hoog op en de gaten waren enorm groot. 
Desondanks wist Heeze de eerste wedstrijd met 1-2 te 
winnen van de Engelsen. 
Ondanks dat de twee Engelse teams 0-0 tegen elkaar 
speelden, ging de finale tussen Heeze en de JO15-

1 van Stanway Villa. Deze ging helaas net met 2-0 
verloren. Maar de jongens hadden echt alles gegeven 
en meer kun je ook niet vragen.”
Lars: “Voorafgaand aan de finale was er nog een 
mooi moment. Toen Rick zelf de reis naar Engeland 
meemaakte, zongen zij voorafgaand aan de laatste 
wedstrijd het volkslied arm-in-arm. Dit vond iedereen 
een leuk idee en dus hebben we dat gedaan. Samen 
met de scheidsrechter en de spelers van Heeze werden 
beide volksliederen mee gezongen. Onze jongens 
kenden ons volkslied al bijna helemaal uit hun hoofd, 
maar die gasten uit Engeland schreeuwden dat van 
hen echt uit volle borst mee. Later hoorden wij van hun 
coach dat zij het echt prachtig vonden om zo samen 
met onze Nederlanders het volkslied te mogen zingen. 
Het was een hele eer voor hen.”

9. SOMMIGEN VAN JULLIE ZIJN ZELF OOK 
OOIT MEE GEWEEST OP ZO’N ENGELAND REIS 
TOEN JULLIE DIE LEEFTIJD HADDEN, WAT 
WAS HET GROOTSTE VERSCHIL?
Melvin: “Als begeleider heb je een stuk meer ervaring. 
Je hebt alles al eens meegemaakt en krijgt steeds 
flashbacks naar toen. De eerste keer moest je het zelf 
allemaal uitzoeken, nu heb je alles voorbereid en zie 
je het hele plaatje een stukje beter. De eerste keer 
liet ik het me op me afkomen en nu wist ik wat er ging 
gebeuren.”
Rick: “Een ander verschil is natuurlijk dat het weekend 
echt in het teken van die jonge jongens staat. Als 
speler sta je in de belangstelling en als begeleider sta 
je letterlijk en figuurlijk langs de zijlijn. We hebben er 
zelf een super weekend van gemaakt, maar het gaat 
natuurlijk allemaal om die jongens daar.”
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10. WAT ZOUDEN JULLIE WILLEN ZEGGEN 
TEGEN MENSEN DIE IN DE AANKOMENDE 
JAREN BEGELEIDER WILLEN WORDEN?
Melvin: “Je moet wel in Nederland een paar avonden 
opofferen aan garderobe, planning en het regelen van 
de financiën. Maar eenmaal in Engeland heb je wel 
relatief een goedkope minivakantie te pakken die echt 
super gezellig is met iedereen.”
Lars: “Ik zou zeggen: Begin op tijd! Ben oplettend 
dat je alles tot in de puntjes goed regelt. Ik moet hier 
Rick de credits voor geven. Hij heeft alles grotendeels 
geregeld. Maar het is belangrijk om dingen echt goed 
te regelen, want er kunnen veel (kleine) dingetjes 
misgaan. Maar het allerbelangrijkste vind ik dat je 
moet genieten, want daar doen we het voor.”
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